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Betreft: Vervolgvragen art. 40 (RvO) interne bereikbaarheid Nieuw-Reijerwaard

Geachte heer Soffree,

Op 17 november jl. heeft u schriftelijke vragen (art. 40, RvO) gesteld over de interne bereikbaarheid van
Nieuw-Reijerwaard, Deels in vervolg op onze beantwoording van uw schriftelijke vragen van 27 augustus
jl. Hieronder treft u de antwoorden op uw vragen aan

Vraag 1
Ik begrijp uit dit antwoord, dat de gemeenteraad van Ridderkerk niet is geïnformeerd over het voornemen
van dit onderzoek. Ik mis dan ook het antwoord op de vraag waarom dit niet is gebeurd.

Antwoord :
Zoals eerder geantwoord, zijn verschillende documenten gedeeld met uw gemeenteraad over de
ontwikkelingen en de ambities van Dutch Fresh Port (DFP), waaronder de P&C documenten. Voor het
college zijn de uitgangspunten van het Provinciaals inpassingsplan (PIP) en de standpunten van uw raad
over de boomgaard de kaders waarbinnen wordt geopereerd. Om die reden hebben wij er voor gekozen
om uw raad te informeren op het moment dat het onderzoek is afgerond

Vraag 2
Op de website van DFP staat te lezen dat de plannen voor een reefer hub in een vergevorderd stadium
verkeren. Men is daar enthousiast over. In hoeverre is al onderzocht wat de consequenties zijn voor de
leefomgeving?

Antwoord
Op de reeferhub komen elektriciteitsaansluitpunten om de reefers te kunnen koeIen die 's nachts kunnen
worden aangeleverd op het bedrijventerrein. Overdag kunnen deze aansluitpunten worden gebruikt om
elektrische voertuigen te laden. Dit draagt er aan bij om de druk op de A15 in met name de ochtendspits
te verminderen. Het plan is om de reeferhub te integreren in de nog aan te leggen definitieve truckparking
op Nieuw-Reijerwaard. De beoogde locatie voldoet aan het PIP voor wat betreft de afstand tot de
woningen. Bij de vergunningverlening zal worden getoetst of wordt voldaan aan de eisen. Een onderzoek
is hiervoor nog niet uitgevoerd



Vraag 3
De raad is tot op vandaag nog niet geïnformeerd, net zo min als omwonenden en geïnteresseerden
Maar op de website van DFP staat dat de uitkomsten van het onderzoek in de stuurgroepvergadering van
a.s. woensdag 17 november staat geagendeerd. Ik begrijp daaruit dat de stuurgroepleden al wel zijn
geïnformeerd. Dat zou betekenen dat alleen stuurgroepleden de uitkomsten interpreteren en daarover
beslissingen nemen, waar inwoners, geïnteresseerden en raadsleden nog geen mogelijkheid hebben
gehad om hun zienswijzen in te brengen. Kunt u aangeven waarom hun zienswijzen niet eerder zijn
opgehaald, voordat de stuurgroep DFP er over vergadert? Kunt u uiteenzetten op welke wijze
omwonenden, geïnteresseerden en raadsleden nog invloed op het vervolg kunnen uitoefenen? (Ik weet
dat er op 1 november jl. een informatiemarkt is gehouden waar omwonenden en ge-fnteresseerden hun
bezwaren en voorkeuren voor verschillende varianten hebben kunnen inbrengen, echter zonder
geïnformeerd te zijn over de uitkomsten van het onderzoek. Sterker nog, het was op dat moment aan hen
niet duidelijk of ingrepen sowieso nodig waren; reden waarom veel omwonenden de informatiemarkt niet
hebben bezocht omdat zij die op dat moment prematuur vonden.)

Antwoord

Bewoners

De bewoners zijn sinds juni 2021 betrokken bij het onderzoek naar de bereikbaarheid van DFP. In het
onderzoek zijn een aantal varianten in beeld gebracht, zonder daarbij een éénduidig advies te geven
Hetzelfde rapport dat de bewoners hebben ontvangen, is ook op 17 november jl. besproken in de
stuurgroep

Vanuit de bewoners is aangegeven dat voor hen het nut en de noodzaak van dit onderzoek niet
ondubbelzinnig kan worden aangetoond. Daarnaast hebben zij aangegeven dat zij in het ingezette
proces de mogelijkheid missen om in een gepast tempo en als volwaardig stakeholder te participeren
Ook wij hebben in de stuurgroep aangegeven dat het beoogde tempo richting besluitvorming eind
oktober/begin november op gespannen voet staat met het zorgvuldig betrekken van onze inwoners bij de
uitkomsten van het onderzoek

In de stuurgroep vergadering van 17 november jl. is geen beslissing genomen omdat de varianten nog
verder onderzocht of uitgewerkt moeten worden. Bij de verdere uitwerking worden de bewoners nauw
betrokken. Met de bewoners wordt overlegd over de wijze waarop zij invulling willen geven aan de
participatie,

Gemeenteraad

De stuurgroep van DFP kan geen besluiten nemen over onderwerpen die de bevoegdheden van de
autonome gemeenten en provincie raken. Zij kan hooguit een besluit nemen met de strekking dat de
deelnemers zich committeren om een voorstel ter besluitvorming voor te leggen aan de gemeenteraden
en Provinciale Staten. Als dit de bevoegdheden van deze organen raakt.

De gemeenteraad van Ridderkerk is te allen tijde het bevoegde orgaan om een besluit te nemen op
voorstel van het college van Ridderkerk. Om deze reden is een zienswijze van uw raad niet nodig.
Daarnaast opereert het college binnen de door uw raad gestelde kaders.

Vraag 4
Kan het college haar handelswijze in deze toelichten gezien het feit dat er straks al een uitspraak van de
stuurgroep DFP ligt zonder dat inwoners en gemeenteraad hun zienswijzen hebben kunnen inbrengen?

Antwoord

Zie het antwoord bij vraag 3.
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Vraag 5
Worden er in de stuurgroep DFP regels gehanteerd die betrekking hebben op het hebben van persoonlijk
belang van stuurgroepleden? Op welke wijze is dat vastgelegd?

Antwoord

Afgesproken is dat in het kader van deze samenwerking alle betrokken partijen (de schijn van)
belangenverstrengeling voorkomen. Dit geldt uiteraard ook voor de ondernemers die via een
afvaardiging van VBO Fresh Port zijn vertegenwoordigd in de stuurgroep

In de stuurgroep heeft Ridderkerk meerdere malen aandacht gevraagd voor de verschillende rollen en
belangen van één ondernemer in de stuurgroep. Hier zijn tot op heden nog geen consequenties aan
verbonden door de stuurgroep. Ridderkerk blijft kritisch op dit onderwerp en zal dit blijven agenderen

Vraag 6
De VBO Fresh Port is in de stuurgroep DFP vertegenwoordigd door 2 bestuursleden. Zij verzorgen de
inbreng vanuit ondernemers en dat zien wij als een goede zaak; zij zijn direct belanghebbenden en
hebben specifieke kennis in huis. Het gaat hier echter niet alleen over een industrieterrein, maar ook over
een leefomgeving. Belanghebbende zijn derhalve ook de omwonenden Wat maakt dat bewoners niet zijn
vertegenwoordigd in de stuurgroep DFP? Wie bewaakt hun belangen in de stuurgroep? Op welke wijze
weten de bewakers van bewonersbelangen wat er onder de bewoners leeft; wetende dat bewoners nog
geen kennis hebben kunnen nemen van de uitslagen van het onderzoek?

Antwoord

De opgaven van DFP gaan naast leefbaarheid en mobiliteit ook over de economische ontwikkeling,
werkgelegenheid, onderwijs, innovatie en duurzaamheid. Voor bewoners is met name de opgave
bereikbaarheid en leefbaarheid relevant. De belangen van de bewoners wordt ten eerste behartigd door
de vertegenwoordiging van het college van Ridderkerk in de stuurgroep. De participatie van bewoners
wordt daarnaast versterkt door een leefbaarheidsmanager. Deze zorgt er voor dat de inbreng en de
belangen kenbaar zijn, zodat deze kunnen worden meegenomen in de afwegingen van de stuurgroep

Zoals in de beantwoording van vraag 3 aangegeven wordt momenteel met bewoners overlegd over de
wijze waarop de bewoners extra invulling willen geven aan de participatie. De ervaringen van het
afgelopen halfjaar helpen om samen met de bewoners de participatie te verbeteren

Wij vertrouwen erop u voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,
Het college van burgemeester en wethouders van Ryíaerkerk}

de secretaris de burgemeester,
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Bm.w.J. Klaucke A. Attema




